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Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 99 

Data: dimecres 23 de gener de 2019 

Hora: 10.30 h 

Lloc:  seminari TC1226DS 

 

 

Assisteixen:  

Alamar Rocati, Sergio 

Arbona Mengual, Vicent 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

De Ollas Valverde, Carlos 

Dolz Tena, Santiago 

Fernández Crespo, Emma 

Gamir Felip, Jordi 

García Agustín, Pilar 

González Guzmán, Miguel 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Roselló Ripollés, Salvador 

Vicedo Jover, Begonya 

 

 

Excusen l’absència: 
Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Flors Herrero, Víctor 

Jaques Miret, Josep Anton 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

Sánchez Bel, Paloma 

Valcárcel Germes, Mercedes 

 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors. 

 

S’enceta la sessió i en aquest punt, la professora Pilar García enceta una sèrie d’esmenes 

a l’acta anterior. S’acorda modificar l’acta i aquesta queda pendent d’aprovació per al 

següent Consell de Departament. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents  

comissions. 

 

El professor Miguel Cerezo, relata una xarrada amb el vicedegà d’Infermeria, Eladio 

Collado, sobre la representació del nostre departament en la Comissió de Titulació del 

Grau en Infermeria. Actualment, el representant de les àrees de coneixement que no 

pertanyen a la FCS és el professor Ximo Castelló que, malauradament, no ha pogut 
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assistir encara a cap comissió de titulació. En aquest cas, Eladio comenta que no suposaria 

cap problema que hi haguera un altre representant del nostre àmbit, atès l’elevat nombre 

de crèdits que imparteix el nostre departament en Infermeria. 

 

Junta de Centre  

El professor Miguel Cerezo informa de decisions que s’han pres en la darrera Junta de 

Centre de l’Escola Superior de Tecnologia i Ciències Experimentals.  

 

- S’han comprat de nous rellotges i micròfons per a les aules. 

- S’han atorgat els premis al reconeixement de la tasca del professorat de secundària. 

- S’ha renovat el màster en Eficiència Energètica. 

- S’informà que l’1 de febrer es va publicar la sentència contra els alumnes expedientats. 

Atenent-nos a la sentència els alumnes seran expulsats durant tot aquest curs, però podran 

matricular-se el curs següent. 

- S’informa de la implementació d’una aplicació de gestió dels horaris semblant al SIA. 

- La directora de l’Escola, Amèlia Simó, informa que la Comissió de Política Lingüística 

ha recomanat flexibilitat en l’ús del valencià i l’anglès a la docència, atès que açò podria 

dificultar la presència d’alumnes Erasmus i altres de fora la Comunitat Valenciana. 

- S’informà també sobre la introducció d’accions per a afavorir la sol·licitud de beques 

Erasmus. 

- S’informà també sobre el control de l’ús de material d’autoria protegida en l’elaboració 

dels apunts de classe.  

- S’informà que s’ha detectat que les aules d’estudi les estan fent servir acadèmies 

privades per a impartir-hi classes. Es demanarà als agents de seguretat que es passen a 

revisar de tant en tant. 

- S’informà sobre la matrícula d’enguany, i la segona i tercera millors notes són 

d’estudiantat de l’Escola. 

- S’informà també que des de Rectorat s’ha insistit en què el grau en Ciències de 

l’Activitat Física i l’Esport s’implante ja el curs vinent. La representant de l’Escola serà 

Victoria Ibáñez (Toia) i s’informa la CANOE.  

- El màster en Materials Ceràmics entra en suspensió, i s’informà dels graus amb vacants: 

Arquitectura, el nostre, Enginyeria Química i Enginyeria Elèctrica. 

- S’està impulsant el doble grau en Enginyeria Informàtica i ADEM (de 390 crèdits). A 

més a més, es facilitarà administrativament l’accés a una segona titulació a aquells i 

aquelles alumnes de graus que comparteixen molts crèdits.  

- Des del Vicerectorat d’Infraestructures s’informa que s’establirà una normativa sobre 

patinets i s’impulsarà la implantació de banys inclusius (mixtos).  

- S’informa de canvis en la coordinació del grau en Enginyeria Mecànica, el qual impulsa 

la realització d’activitats extraacadèmiques. 

 

En aquest punt s’inicia un debat per a aclarir què són segones titulacions i dobles graus. 

Des de Rectorat es facilitaran els tràmits perquè alumnat de titulacions que tinguen un 

grau de compartició elevat amb altres, puguen fàcilment accedir a una segona titulació, 

sense haver de fer-hi preinscripció, el reconeixement serà automàtic. En aquest sentit, 

s’estableix un mínim de crèdits que cal compartir per a poder accedir al segon grau (~90 

crèdits), tal com aclareixen els professors Mónica Hurtado i Salvador Roselló. No és el 

mateix un doble grau que una segona titulació. 

 

3. Discussió de les necessitats d’espais per al Departament. 
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Es reprèn el debat sobre si un laboratori per a microorganismes de quarantena de nivell 

P2 és una necessitat del Departament i, per tant, caldria donar-li suport a la petició a 

Rectorat. En principi, la petició arranca del professor Víctor Flors, qui va demanar que se 

sol·licitarà com a una nova instal·lació part del Departament, per la qual cosa cal 

determinar si, a banda del grup liderat pel professor Flors, el farà servir algun altre grup. 

El grup encapçalat per la professora Pilar García dona suport la petició, així com la 

professora Mónica Hurtado que comenta que podria ser interessant per al seu camp de 

recerca en el futur. Aleshores, la professora Pilar García sol·licita que es vote la inclusió 

del laboratori P2 en la llista de demandes del Departament a Rectorat, la petició rep el 

suport dels professors i professores Gemma Camañes, Begonya Vicedo, Eugenio Llorens, 

i Mónica Hurtado. La votació dona com a resultat 10 vots a favor (incloent-hi els vots 

delegats de Víctor Flors, Paloma Sánchez i Victoria Pastor), quatre vots en contra i una 

abstenció. S’aprova, doncs, la inclusió del P2 en el paquet de demandes d’espai del 

Departament. 

 

La nova proposta del Departament, aleshores seria la següent: 

 

- Condicionament de la planta 0, on es troben els liofilitzadors i la cambra de cultiu 

 

- Sol·licitud d’espai per a la reubicació d’equipament que es troba actualment als 

passadissos, la ubicació del nou equipament que ha arribat al Departament procedent 

de la concessió de l’acció GVA/FEDER, d’equipament ubicat en el laboratori comú 

que actualment no està en les millors condicions (olfactòmetre i microscopi). 

- Condicionament i dotació d’espai per a albergar un laboratori per a microorganismes 

de quarantena de nivell P2. La professora Pilar García, indica que el compromís que 

adquireix l’àrea de Fisiologia Vegetal és que l’equipament que hagen adquirit per a 

aquest laboratori, passa a ser d’ús comú del Departament. 

 

En total, se sol·licitaran 48 m2, els quals es distribuiran de la següent manera: 30 m2 per 

a la ubicació d’equipament i 18 m2 per a la dotació d’un laboratori P2. S’acorda que tot 

l’espai sol·licitat és comú i es repartirà al 50%. 

 

4. Canvi denominació del títol del programa de doctorat. 

 

La professora Pilar García sol·licita que es consulte a la CAD si és possible (i viable) el 

canvi del programa de doctorat de l’àmbit de ciències a l’àmbit d’enginyeries.  

 

Des de la Direcció es proposa que el nom del títol del programa de doctorat siga el mateix 

que el del Departament: Ciències Agràries i del Medi Natural, s’aprova per votació. No 

obstant això, es deixa un temps de reflexió per si sorgeix qualsevol altra opció. 

 

5. Hivernacles 

 

Sergio Alamar informa que es necessita renovar el sistema de reg i el pressupost 

ascendeix a uns 650 euros. Se sol·licita que es pague del Pla Estratègic o d’una altra banda 

(Salvador Roselló suggereix que es demane al Vicerectorat) i que no recaiga en els fons 

dels grups de recerca, ja que es tracta de manteniment d’instal·lacions de la Universitat. 

Miguel Cerezo indica a Sergio Alamar que es faça una petició d’intervenció a l’OTOP, a 

veure què diuen. 
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6. Assumptes de tràmit 

 

Hi ha una factura de reparació de Thermo Fisher per a un espectrofotòmetre que ha 

sol·licitat la investigadora Loredana Scalschi, del grup de Pilar García. 

 

7. Torn obert de paraules 

 

Sobre el microscopi del Departament, la professora Begonya Vicedo comenta que la part 

de baix del condensador de la font d’il·luminació està fluixa i la part del portafiltres 

desajustada, esperen poder solucionar el problema sense haver de cridar al tècnic, la qual 

cosa podria suposar una despesa forta de diners. 

 

 


